
Protokół Nr 20/22
ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i

Kultury oraz Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska i
Komisji Planu, Budżetu i Finansów

z dnia 22 marca 2022 r.

Posiedzenie komisji rozpoczęło się w dniu 22 marca 2022 r. o godz. 800

Posiedzenie komisji zakończyło się w dniu 22 marca 2022 r. o godz. 1025

Posiedzenie komisji odbyło się w sali widowiskowej Ośrodka Kultury w Sejnach.

W posiedzeniu  wzięło  udział  8  członków Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych,  Zdrowia,
Sportu i Kultury.

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radny Piotr Maksimowicz,
3. Radna Paulina Błuszko – Nasewicz
4. Radna Anna Krutul,
5. Radny Paweł Dzienisiewicz,
6. Radna Jolanta Beata Bagińska.
7. Radna Jolanta Piktel – Dabulis,
8. Radny Bogusław Sojko.

     

W posiedzeniu  wzięło  udział  6  członków Komisji  Bezpieczeństwa Publicznego,  Handlu i
Ochrony Środowiska:

1. Radny Piotr Maksimowicz,
2. Radny Józef Masianis,
3. Radny Stanisław Bulwin,
4. Radny Paweł Dzienisiewicz,
5. Radna Anna Krutul,
6. Radny Marek Zubrzyński.

Radni nieobecni: Radny Janusz Zabłocki.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Planu, Budżetu i Finansów:

1. Radna Małgorzata Klucznik,
2. Radna Jolanta Piktel - Dabulis,
3. Radny Józef Masianis,
4. Radny Bogusław Sojko,
5. Radny Tomasz Korzeniecki,
6. Radny Marian Auron.



7. Radna Jolanta Beata Bagińska, 
8. Radny Marek Zubrzyński.

Radni nieobecni: Radny Marek Sulżyński.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
1. Pani Bożena Renata Miszkiel         - Skarbnik Miasta Sejny,
2. Pan Marek Sznejder                        - Skarbnik Miasta,
3. Pani Dominika Sidor                      - Kierownik RPG,
4. Pani Urszula Ćwiklicz                    - Radca Prawny Urzędu Miasta Sejny,
5. Pani Ewelina Luto                          - Pełnomocnik Burmistrza.

Do pkt 1. 

Posiedzenie  Komisji  otworzył  Pan  Bogusław  Sojko –  Przewodniczący  Komisji
Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury - przywitał wszystkich Radnych Rady
Miasta oraz zaproszonych gości.  

Do pkt 2. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury – poddaje pod głosowanie porządek posiedzenia. 

Głosowanie nad porządkiem posiedzenia. 

Radna Anna Krutul – nieobecna na głosowaniu.
Radny Marian Auron - nieobecna na głosowaniu.
Radny Tomasz Korzeniecki – nieobecny na głosowaniu.

Komisja Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury jednogłośnie (7 głosów
za) przyjęła porządek posiedzenia. 

Komisja  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  jednogłośnie  (6
głosów za) przyjęła porządek posiedzenia.

Komisji Planu, Budżetu i Finansów jednogłośnie (6 za) przyjęła porządek posiedzenia.

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 



3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej
Miasta Sejny na lata 2022 - 2033.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie emisji  obligacji  oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu.

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  petycji  przeciwko  planowanej  budowie
parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza
Miasta Sejny.

8. Zaopiniowanie  projektu uchwały  w  sprawie  przekazania  petycji  dotyczącej  naprawy
programów ochrony powietrza według właściwości.

9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Sejny na 2022 rok.

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ułatwienia w prowadzeniu handlu w piątki i
soboty przez rolników i ich domowników.

11. Zaopiniowanie  projektu  uchwały w  sprawie  rozszerzenia  zasięgu  nazwy  ulicy
Głowackiego w mieście Sejny.

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny  na 2022.

13. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta
Sejny”.
14. Zaopiniowanie projektu uchwały  w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania
Rodziny na lata 2022 - 2024. 
15. Sprawozdanie z działalności stałych Komisji Rady Miasta Sejny za 2021 rok.
16. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programy Wspierania Rodziny za rok 2021.
17. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach  za rok
2021.
18. Sprawozdanie z  realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 
za rok 2021.
19. Sprawozdanie z realizacji zadań publicznych w roku 2021.
20. Sprawozdanie  z  realizacji Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2021.
21. Sprawy różne.

Na salę posiedzenia wchodzą: Radna Anna Krutul, Radny Tomek Korzeniecki i Radny
Marian Auron.



Do pkt 3. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 -
2033.

Na salę posiedzenia wchodzi Radna Anna Krutul, Radny 

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: Zmian w WPF Miasta Sejny
dokonano w związku z koniecznością dostosowania WPF do aktualnego budżetu 2022 r. oraz
ze względu na uwzględnione w budżecie istotne zmiany kwot ze względu na: 
- zwiększenie dochodów o kwotę 401.895,53 zł; 
- zwiększenie wydatków o kwotę 960.000,00.
- zwiększenie przychodów o kwotę 563.000,00 
- zwiększenie rozchodów o kwotę 4.500,00 zł. 

Ze względu na zwiększenie przychodów (środków na wkłady własne do inwestycji –
drogi, szkoła ) zwiększono o 1 rok zakres czasowy Wieloletniej Prognozy Finansowej aby nie
obciążać budżetu. Rok 2034 uzupełniono danymi z lat 2032-2033. Nieznacznie zmieniono
wydatki w latach 2023-2034.

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  Mam  pytanie  w  sprawie  wydłużania  okresu
zadłużenia. Teraz mamy do 2033 r.?

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: W związku, że mamy coraz
mniej  dochodów z  PIT-ów,  dochody własne  są  coraz  mniejsze,  to  nie  mamy możliwości
osiągać takich nadwyżek, jak były kiedyś zaplanowane. 

Radny Paweł Dzienisiewicz: Czy zmieniał się stopa oprocentowania naszego kredytu?

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: Mamy jeden kredyt i on się
zmienia co miesiąc a w obligacjach zmienia się co pół roku.

Radna Jolanta Beata Bagińska: Jaką kwotę dostaliśmy na cyfrową gminę?



Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: 154 770 na cyfryzację Urzędu
Miasta i 147 500 na grant PGR.

Radna Jolanta Beata Bagińska: Są dwa rozstrzygnięcia nadzorcze RIO do WPF i do
budżetu?  Czy  uwzględniono  te  zmiany  w  projektach  nad  którymi  będziemy  dzisiaj
debatować?

Pani Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: W WPF dotyczyło limitów –
teraz są inne kwoty ale jest uwzględniony. 

Zmiany dotyczą drogi Wojska Polskiego, gdzie wynikły dodatkowe prace. 

Radny  Marek  Zubrzyński:  O  jaki  zakres  prac  zostały  zwiększone  wydatki  na  ul.
Wojska Polskiego i jaka to jest kwota?

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  -  na  „Łąkach  Biskupich”  na  wymianę
gruntów; - wymiana kanalizacji na drodze 32KD ponieważ była niedrożna; 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej  Prognozie
Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2033.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta
Sejny na lata 2022 - 2033.



  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały   w  sprawie  zmian  w  Wieloletniej
Prognozie Finansowej Miasta Sejny na lata 2022 - 2033.

Do pkt 4. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok. 

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny:  Zmiany  w  planie  dochodów  –
zwiększenie o kwotę 401.895,53 PLN
Dział: 600 – Transport i łączność – 1.000,00 PLN
Rozdział: 60016 –zwiększenie dochodów o wpływy odsetek;
Dział: 630 – Turystyka – 111.385,53 PLN
Rozdział:  63003  –zwiększenie  dochodów  w  związku  ze  zmianami  w  harmonogramie
projektu;
Dział: 700 – Gospodarka mieszkaniowa – 1.500,00 PLN
Rozdział: 70095 – zwiększenie dochodów z odsetek i wpływów z lat ubiegłych ;
Dział: 720 – Informatyka – 302.370,00 PLN
Rozdział: 72095 – zwiększenie dochodów w związku z otrzymanymi grantami na Cyfrową
Gminę i Cyfrową Gminę PPGR;
Dział: 750 – Administracja publiczna – 3.000,00 PLN
Rozdział: 75023– zwiększenie dochodów o odsetki ;
Dział:  756  –  Dochody  od  osób  prawnych,  od  osób  fizycznych  i  od  innych  jednostek
nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem – 2.000,00 PLN
Rozdział: 75601 i 75618– zwiększenie dochodów o wpływy z podatku opłacanego w formie
kary podatkowej i innych opłat;
Dział: 758 – Różne rozliczenia – (-) 19.860,00 PLN
Rozdział: 75801 – zmniejszenie dochodów w związku z otrzymaną na rok 2022 mniejszą niż
planowana  subwencją  oświatową  o  41.059,00  zł  i  zwiększenie  o  21.199,00  zł  na
zorganizowanie  dodatkowych  zajęć  specjalistycznych  z  zakresu  pomocy  psychologiczno-
pedagogicznej ;
Dział: 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska –500,00 PLN
Rozdział: 90002 – zwiększenie dochodów o odsetki od nieterminowych wpłat;
Zmiany w planie wydatków – zwiększenie o kwotę 960.395,53 PLN



Dział: 600 – Transport i łączność – 343.400,00 PLN
Rozdział: 60016 –zwiększenie wydatków w związku z dodatkowymi pracami związanymi z
realizacją dróg 32KD i Wojska Polskiego i koniecznym wykupem gruntów
Dział: 630 – Turystyka – 124.571.17 PLN
Rozdział: 63003 –zwiększenie wydatków w związku ze zmianami w harmonogramie projektu
realizowanego na tzw. łąkach biskupich
Dział: 750 – Administracja publiczna – 14,36 PLN
Rozdział: 75023– zwiększenie wydatków;
Dział: 801 – Oświata i wychowanie – 45.140,00 PLN
Rozdział:  80101 –  zmniejszenie  wydatków w związku  z  mniejszą  subwencją  oświatową;
zwiększenie wydatków w związku z koniecznością podłączenia budynku przy Mickiewicza
do zasilania gazowego;
Rozdział:  80148  –  zmiana  wydatków  w  związku  z  drożejącymi  usługami  przewozu
wyżywienia; 
Rozdział: 80150 – zmniejszenie wydatków w związku z niższą subwencją;
Dział: 851 – Ochrona zdrowia – 1.000.000,00 PLN
Rozdział:  85195 – zmiany pomiędzy paragrafami w związku z aktualizacją kosztorysu na
wykonanie łazienek w szkole;
Zmiany w planie przychodów – zwiększenie o kwotę 563.000,00 PLN

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury: Szkoła Podstawowa na ul. Mickiewicza. Czy termomodernizacja jest 
jeszcze do zrobienia?

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny:  Termomodernizacja  była
razem z Augustowem i Suwałkami z pieniędzy norweskich, których nie dostaliśmy. A na ten
rok planujemy podłączenie węzłów.

Radny  Marian Auron:   Zostały zwiększone kwoty na inwestycje „łąki biskupie”. Z
czego to wynika i o jakie kwoty zostały zwiększone? Czy to jest przekroczenie umowy? Czy
w ramach umowy?

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: W ramach umowy zadania
bieżące.  Na  „Łąkach  biskupich”  po  wykonaniu  toru  przewidziane  są  działania  miękkie:
organizacja szkoleń, zawodów rolkowych.

Radna Jolanta Beata Bagińska: Czy prace na „Łąkach biskupich” są już zakończone?

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG:  Nie  jest  zakończona  ani  odebrana.
Wykonawca ma od nas  niezależne  problemy.  Naliczamy kary umowne.  Stan  nawierzchni
pozostawia wiele do życzenia. Na pewno będą: poprawki; - uwagi; - wykonane jeszcze raz.



Radny Stanisław Bulwin: Jakie drogi wchodzą do dofinansowania? Jakie sumy? Jakie
dofinansowanie posadowienia kontenerów?

Pani  Bożena Renata Miszkiel – Skarbnik Miasta Sejny: Na drogi 32 KD i Wojska
Polskiego - 343 000 zł. Na kontenery 145 000 zł. 

Pani  Dominika  Sidor –  Kierownik  RPG: Kontenery  będą  posadowione tam,  gdzie
teraz  stoją.  Kontenery  będą  ogrzewane  z  sieci  ciepłowniczej.  Robimy  projekt  na  sześć
kontenerów.  Będzie  potrzeba  uzgodnić  z  konserwatorem  zabytków.  Trzy  kontenery
pozyskamy od  firmy  farmaceutycznej.  Powstanie  fasada  maskująca  kontenery.  Kontenery
będą stały jeden na drugim.

Radny  Marek  Zubrzyński:  Czy  były  już  rozmowy  ze  Starostwem  z  Wydziałem
Architektury na temat posadowienia kontenerów? Czy w ogóle będzie miało sens wydawania
pieniędzy?

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: Starostwo chce mieć konkretny projekt, który
pasowałby  do  miejscowego  planu.  To  nie  będzie  projekt  kontenerów  tylko  budowa  np.
obiektu mieszkalnego - modułowego. To projektant będzie robił uzgodnienia ze Starostwem.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022
rok.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 2.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Sejny na 2022 rok.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały   w sprawie zmian w budżecie
miasta Sejny na 2022 rok.



Do pkt 5. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Pani  Bożena  Renata  Miszkiel –  Skarbnik  Miasta  Sejny:  Niniejsza  uchwała  Rady
Miasta  stanowi  formalny  początek  i  podstawę  prawną  procedury  uruchamiania  emisji
obligacji  komunalnych  w  trybie  emisji  niepublicznej.  Obligacje  komunalne  to  papiery
wartościowe emitowane przez jednostkę samorządu terytorialnego. Jednostka samorządowa
otrzymuje  od  nabywców obligacji  środki  pieniężne,  natomiast  sama jest  zobowiązana  do
zapłaty obligatariuszom odsetek i wykupu obligacji po określonym czasie. Emisja obligacji
ma na celu spłatę zobowiązań oraz pokrycie deficytu budżetowego wynikającego z realizacji
zadań inwestycyjnych w 2022 roku.
Obligacje komunalne w swej istocie spełniają funkcję kredytu, jednak są dla Miasta bardziej
korzystne niż tradycyjny komercyjny kredyt bankowy.
Wynika to przede wszystkim z uwagi na ich elastyczność. Instrument ten daje możliwość
określenia  takich terminów wykupu (spłaty kapitału),  które zapewniają  bezpieczeństwo w
zakresie płynności finansowej budżetu.

Niniejsza uchwała Rady Miasta w sprawie emisji  obligacji  określa ogólne warunki
emisji.  Uchwała  określa  m.  in.  wielkość  emisji,  podział  na  serie,  długość  życia
poszczególnych obligacji, sposób emisji.

Zgodnie z budżetem na 2022 emisja obligacji zostanie przeznaczona jak o tym stanowi
art.89 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy o finansach publicznych na finansowanie planowanego deficytu i
spłatę wcześniejszych zobowiązań.
Emisja  obligacji  komunalnych  zapewnia  środki  niezbędne  dla  dalszego  funkcjonowania  i
rozwoju Miasta.

Spłaty będą dokonywane ze środków własnych w latach 2026-2032 ale jest to jedyna
możliwość by skorzystać z dofinansowywanych inwestycji. 

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania,
nabywania i wykupu.



Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  w sprawie emisji obligacji oraz zasad
ich zbywania, nabywania i wykupu.

Do pkt 6. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie petycji przeciwko planowanej budowie parkingu na działce nr 858 przy
ul. 1 Maja 16 w Sejnach.

Radna  Paulina Błuszko-Nasewicz:  Wstępna analiza złożonego podania doprowadziła
do wniosku, że autor w sposób precyzyjny określił, co jest jego zamiarem, więc należy je
zakwalifikować jako petycję.

Komisja Skarg Wniosków i Petycji uznała, że mieszkańcy mają prawo składać protest,
jednakże przy rozbudowie Ośrodka Kultury niezbędne będą nowe miejsca parkingowe. Na
dzień dzisiejszy jest uchwalona uchwała intencyjna w sprawie przystąpienia do sporządzenia
miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenów  przy  Ośrodku  Kultury  w
Sejnach przy ul. 1 Maja. Prace przy rozbudowie Ośrodka Kultury dopiero się zaczną. Potem
będą  badane  warunki  techniczne  czy  tam  da  się  urządzić  parking  i  jaki  parking.  Kiedy
powstanie parking na dzień dzisiejszy trudno podać jakąkolwiek datę. Natomiast punkty 1 - 6,
przedstawione w petycji, nie mają miejsca na istniejących już parkingach Miasta Sejny.

W świetle  przedstawionych wyżej  faktów Rada Miasta  Sejny po zapoznaniu  się  z
wynikami prac Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, stwierdziła, że petycja nie jest zasadna.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.



Głosowanie: Za 3, przeciw 2, wstrzymujących się 3.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  większoścą
głosów pozytywnie zaopiniowali  projekt uchwały  w sprawie petycji  przeciwko planowanej
budowie parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 2, przeciw 2, wstrzymujących się 4.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  nie  zaopiniowała  projektu  uchwały  w
sprawie petycji przeciwko planowanej budowie parkingu na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16
w Sejnach.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 1, przeciw 3, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  nie
zaopiniowali projektu uchwały   w sprawie petycji przeciwko planowanej budowie parkingu
na działce nr 858 przy ul. 1 Maja 16 w Sejnach.

Do pkt 7. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta Sejny.

Pani Paulina     Błuszko-Nasewicz  : Uznaje się skargę Pana XXXX z dnia 10 stycznia 
2022 r. na działanie Burmistrza: 

1) w części dotyczącej nie powiadomienia Radnych Miasta Sejny o uprzednio złożonej 
ofercie kupna działki przy Ośrodku Kultury za niezasadną; 

2) w części dotyczącej ujawnienia danych osoby wnoszącej skargę za zasadną.

Pan  Marek  Sznejder –  Sekretarz  Miasta:  Dotyczy  to  jednej  skargi  na  działania
Burmistrza.  Tak  też  i  została  rozpatrzona  przez  Komisję  Skarg  Wniosków  i  Petycji.
Przygotowała jedną uchwałę. Treść uchwały jest propozycją. Rada może ją zmieniać. 

Radny  Marian Auron: Na Sesji będę składał formalny wniosek o zmianę porządku
obrad Sesji i wykreślenie tego punktu z porządku obrad z racji tej, że to jest nieporozumienie.



Takie zredagowanie uchwały narusza prawa radnych do głosowania zgodnie z ich wolą i
sumieniem – ponieważ radny może być przekonany odwrotnie, to znaczy może skargę uznać
w § 1 ust. 1 za zasadną w § 1 ust. 2 za niezasadną albo oba wątki z § 1 ustęp 1 i 2 za zasadne
albo niezasadne. Moim zdaniem powinny być dwie uchwały, jeśli dotyczą dwóch różnych
rozstrzygnięć. 

Radna  Jolanta  Beata  Bagińska:  Chciałam  zaznaczyć,  że  projekt  uchwały
przygotowuje Urząd. Od strony Burmistrza pada propozycja uchwały i ona jest zatwierdzona
prze Radcę Prawnego. Zazwyczaj w takich uchwałach zawsze był wybór zasadna/niezasadna.
Ostatecznie decyzje podejmują Radni. Teraz został przygotowany inny projekt uchwały. 

Pan Marek Sznejder  - Sekretarz Miasta: Głosowanie nad projektem uchwały zasadna/
nie  zasadna  jest  głosowaniem  nad  dwoma  uchwałami.  To  nie  jest  stosowane.  Komisja
przygotowała projekt uchwały a nie Urząd Miasta. Urząd nie sugeruje Radnym jak to ma być.
Komisja zasugerowała,  że w pkt.  Zasadna w drugim punkcie nie zasadna.  Jeżeli  któryś z
radnych nie zgadza się projektem uchwały to może złożyć poprawkę, zmianę w uchwale. Po
przegłosowaniu zmian w uchwale, robi się przerwę i przygotowuje się nową uchwałę. Można
przygotować dwie uchwały.

Radny Marek Zubrzyński: Tam są dwie kwestie. Jedną uznaje się za zasadna a drugą a
nie zasadną. Jak ma głosować jak z obydwoma się nie zgadzam? Powinny być dwie uchwały.

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury: Zarządzam 10 min. przerwy.

Przerwa od. godz.: 9.10 – 9.20.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 1, przeciw 2, wstrzymujących się 3.

Radni  Komisji  Oświaty,  Spraw  Socjalnych,  Zdrowia,  Sportu  i  Kultury  większoścą
głosów pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na czynności
Burmistrza Miasta Sejny.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 2, przeciw 2, wstrzymujących się 4.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  nie  zaopiniowała  projektu  uchwały  w
sprawie rozpatrzenia skargi na czynności Burmistrza Miasta Sejny.



  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 1, przeciw 3, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska  nie
zaopiniowali  projektu  uchwały   w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  czynności  Burmistrza
Miasta Sejny.

Do pkt 8. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy programów ochrony powietrza
według właściwości. Rada Miasta Sejny nie jest właściwa w przedmiocie rozpatrzenia petycji
w sprawie naprawy programów ochrony powietrza. Zgodnie art. 6 ust. 1 ustawy z dnia 11
lipca 2014 r. o petycjach (Dz.U. z 2018 r., poz. 870) adresat petycji, który jest niewłaściwy do
jej rozpatrzenia, przesyła ją niezwłocznie, nie później jednak niż w terminie 30 dni od dnia jej
złożenia,  do  podmiotu  właściwego  do  rozpatrzenia  petycji,  zawiadamiając  o  tym
równocześnie podmiot wnoszący petycję. Petycję w sprawie naprawy programów ochrony
powietrza z dnia 7 marca 2022 r. należy przekazać do Sejmiku Województwa Podlaskiego
celem rozpatrzenia zgodnie z właściwością.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie przekazania petycji dotyczącej naprawy
programów ochrony powietrza według właściwości.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  petycji  dotyczącej  naprawy  programów  ochrony
powietrza według właściwości.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.



Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały   w  sprawie  przekazania  petycji
dotyczącej naprawy programów ochrony powietrza według właściwości.

Do pkt 9. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok. 

Pani  Ewelina Luto – Pełnomocnik Burmistrza: Zgodnie z Ustawą z dnia 17 grudnia
2021 r. o zmianie ustawy o zdrowiu publicznym oraz niektórych innych ustaw art. 41 ust. 1
pkt 3 Ustawy z dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu
alkoholizmowi otrzymał brzmienie: „prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej
i  edukacyjnej  oraz  działalności  szkoleniowej  w  zakresie  rozwiązywania  problemów
alkoholowych,  przeciwdziałania  narkomanii  oraz  uzależnieniom  behawioralnym,  w
szczególności dla dzieci i młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowych, a
także  działań  na  rzecz  dożywiania  dzieci  uczestniczących  w  pozalekcyjnych  programach
opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych”. Elementem gminnego programu stały
się również zadania związane z przeciwdziałaniem uzależnieniom behawioralnym.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii
Miasta Sejny na 2022 rok. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.
Na głosowaniu nieobecny Radny Marek Zubrzyński.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały  w sprawie uchwalenia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok. 



  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. Na
głosowaniu nieobecny Radny Marek Zubrzyński.

Głosowanie: Za 5, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały   w sprawie uchwalenia Miejskiego
Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i  Przeciwdziałania
Narkomanii Miasta Sejny na 2022 rok. 

Do pkt 10. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie ułatwienia w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i ich
domowników. 

Pani  Dominika Sidor – Kierownik RPG: Z dniem 1 stycznia 2022 r. weszła w życie
ustawa z dnia 29 października 2021 r. o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty
przez rolników i ich domowników (Dz.U. z 2021 r. poz. 2290), która zobligowała radę gminy
do wyznaczenia dla rolników i ich domowników miejsc do prowadzenia handlu w piątki i
soboty.  Ponadto  rada  gminy  uchwala  regulamin  określający  zasady  prowadzenia  handlu.
Przedmiotem handlu na wyznaczonym miejscu mogą być tylko produkty rolne lub spożywcze
(w tym runo leśne i dziczyzna) oraz wyroby rękodzieła wytworzone w gospodarstwie rolnym.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie  ułatwienia  w prowadzeniu  handlu  w
piątki i soboty przez rolników i ich domowników. 

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.



Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie ułatwienia w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników
i ich domowników.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie ułatwienia w prowadzeniu
handlu w piątki i soboty przez rolników i ich domowników.

Do pkt 11. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury - przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest zaopiniowanie projektu
uchwały w sprawie rozszerzenia zasięgu nazwy ulicy Głowackiego w mieście Sejny.

Pani Dominika Sidor –Kierownik RPG: Celem uchwały jest nadanie nazwy drodze 
zlokalizowanej w mieście Sejny, będącej własnością Miasta Sejny. 

Podjęcie uchwały nadającej nazwę ulicy pozwoli na chronologiczne nadawanie 
numerów porządkowych dla nowo powstającej zabudowy mieszkaniowej od istniejącej już 
ulicy Głowackiego. Spowoduje to także ułatwienie w lokalizacji poszczególnych 
nieruchomości oraz wprowadzi ułatwienia dla działań służbom ratowniczym, takim jak: 
pogotowie, straż pożarna itp. Istniejąca zabudowa mieszkaniowa zlokalizowana przy działce 
nr 467/9 posługuje się nazwą ulicy Głowackiego. Dlatego celowym jest nadanie nazwy – 
Głowackiego. 

Działka  o  nr  ewidencyjnym  467/10  będzie  stanowiła  odcinek  nowoprojektowanej
drogi i będzie miała nadaną nową nazwę ulicy.

Przewodnicząca RM – Pani  Jolanta Beata Bagińska:  Mieszkańcy ul.  Głowackiego
zwrócili się z prośbą o polepszenie nawierzchni tej drogi. Kiedy rozpoczną się prace?

Pani Dominika Sidor –Kierownik RPG: Prawdopodobnie w przyszłym tygodniu.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.



Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  rozszerzenia  zasięgu  nazwy  ulicy
Głowackiego w mieście Sejny.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie rozszerzenia zasięgu nazwy ulicy Głowackiego w mieście Sejny.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały   w  sprawie  rozszerzenia  zasięgu
nazwy ulicy Głowackiego w mieście Sejny.

Do pkt 12. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury  -  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały  w
sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2022 wraz z autopoprawką.

Pani Dominika Sidor – Kierownik RPG: związku z art. 11a ustawy o ochronie zwierząt
z dnia 21 sierpnia 1997 r. (Dz. U. z 2020 r. poz.638 z późn. zm,) Rada gminy określa w 
drodze uchwały, corocznie do dnia 31 marca, program opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. Stanowi to wypełnienie obowiązku zapewnienia 
opieki bezdomnym zwierzętom przez gminę. 

W  związku  z  powyższym  przygotowany  został  Program  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2022, który stanowi załącznik
do uchwały.



Autopoprawka do uchwały  w sprawie  przyjęcia  Programu opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny  na 2022:  w
załączniku do uchwały  ulega zmianie pkt.5 źródła finansowania Programu.
„ 5. Źródła finansowania Programu.        

Źródła finansowania realizacji założeń ujętych w Programie: 
Rada Miasta,  uchwalając corocznie budżet,  będzie zapewniać w nim środki  finansowe na
realizację zadań Miasta związanych z przeciwdziałaniem bezdomności zwierząt
na realizację Programu na rok 2022 planuje się kwotę 55  tys. zł. w tym  na zadania;

1. realizowane przez schronisko dla zwierząt 48 000.zł.
2. zapewnienie całodobowej opieki lekarsko-weterynaryjnej w przypadkach

zdarzeń drogowych 6 480 zł,
3. Opiekę nad wolnożyjącymi kotami w tym dokarmianie 400 zł.”.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na
2022 wraz z autopoprawką.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 1.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  większością  głosów  pozytywnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Programu  opieki  nad  zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sejny na 2022 wraz z
autopoprawką.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

Głosowanie: Za 4, przeciw 0, wstrzymujących 2.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Programu
opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania  bezdomności  zwierząt  na  terenie
Miasta Sejny na 2022 wraz z autopoprawką.



Radna Anna Krutul: Czy jest możliwość przygotowania programu, rozpowszechnić w
szkołach. Chodzi o sprzątanie po swoich psach.

Do pkt 13. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury  -  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały  w
sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Sejny”.

Przewodnicząca rady Miasta – Pani  Jolanta Beata Bagińska: Poinformowała, że po
podjęciu tej Uchwały w najbliższym czasie odbędzie się sesja uroczysta na, której zostanie
wręczony tytuł Honorowy Obywatel Miasta Sejny Panu Lechowi Kuleszy.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie zaopiniowali  projekt  uchwały  w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel
Miasta Sejny”.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie nadania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Sejny”.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  w sprawie nadania tytułu „Honorowy
Obywatel Miasta Sejny”.



Do pkt 14. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu i Kultury  -  przystępuje do kolejnego punktu obrad, którym jest podjęcie uchwały w
sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 - 2024. 

Pani Ilona Okoń – Kierownik MOPS w Sejnach: Obowiązek podjęcia uchwały wynika
z art. 176 pkt 1 i art. 179 ust. 2 ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i pieczy
zastępczej. 
Rodzinom przeżywającym trudności w wypełnianiu swoich funkcji gmina w ramach zadań
własnych ma zapewnić wsparcie poprzez organizację systemu wsparcia rodziny. W tym celu
m. in. opracowuje 3 letnie programy wspierania rodziny. 

Program  zawiera  kierunki  działań  zmierzających  do  tworzenia  warunków  dla
prawidłowego funkcjonowania i wychowywania dzieci w rodzinach naturalnych. 

Celem  programu  jest  przywracanie  rodzinom  zdolności  do  przezwyciężenia  ich
problemów opiekuńczo-wychowawczych przy współpracy samorządu.

Głosowanie Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury.

Głosowanie: Za 8, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,  Sportu i  Kultury jednogłośnie
pozytywnie  zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Gminnego  Programu
Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024.

Głosowanie Komisji Planu, Budżetu i Finansów.

Głosowanie: Za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 0.

Radni  Komisji  Planu,  Budżetu  i  Finansów  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2022
– 2024.

  Głosowanie Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Handlu i Ochrony Środowiska. 

Głosowanie: Za 6, przeciw 0, wstrzymujących 0.

Radni  Komisji  Bezpieczeństwa  Publicznego,  Handlu  i  Ochrony  Środowiska
jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały   w  sprawie  przyjęcia  Gminnego
Programu Wspierania Rodziny na lata 2022 – 2024.

Do pkt 15. 



Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z
działalności stałych Komisji Rady Miasta Sejny za 2021 rok. Sprawozdanie zostało przesłane
Radnym drogą e-mailem.

Radni nie wnieśli uwag do w/w punktu.

Do pkt 16. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z
realizacji Gminnego Programy Wspierania Rodziny za rok 2021.

Pani Ilona Okoń – Kierownik MOPS w Sejnach: W roku 2021 mieliśmy 13 dzieci w
pieczy zastępczej. Opłaty wyniosły około 90 000 zł. Opłaty z roku na rok wzrastają: 10% w
pierwszym roku, 30% w drugim, 50 % w trzecim i kolejnym.

Do pkt 17. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z
działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach  za rok 2021.

Pani  Ilona  Okoń –  Kierownik  MOPS  w  Sejnach  –  przedstawiła  i  omówiła
sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sejnach  za rok 2021.

Radni nie wnieśli uwag do w/w sprawozdania.

Radna Jolanta Piktel –Dabulis: Jeżeli o opiekę nad osobami starszymi. Czy te potrzeby
są pokrywane z pomocy społecznej?

Pani Ilona Okoń – Kierownik MOPS w Sejnach: Ustalana za godzinę to jest 16,60 zł.
Sa osoby, które płacą 100 % i osoby, które płacą 10%.

Do pkt 18. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z 
realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  za rok 2021.

Radni nie wnieśli uwag do w/w sprawozdania.



Pani  Ilona  Okoń –  Kierownik  MOPS  w  Sejnach  –  przedstawiła  i  omówiła
sprawozdanie:  W zeszłym  roku  wpłynęło  do  nas  13  „niebieskich  kart”.  Wszystkie  były
założone przez Policję. 

Radny  Stanisław  Bulwin:  Czy  w  rodzinach,  które  adoptowały  dziecie  są
przeprowadzane kontrole?

Pani Ilona Okoń – Kierownik MOPS w Sejnach: Nie ma takiej kontroli.

Do pkt 19. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z
realizacji zadań publicznych w roku 2021.

Radni nie wnieśli uwag do w/w sprawozdania.

Pani Ewelina Luto – Pełnomocnik Burmistrza – przedstawiła i omówiła sprawozdanie:
Mieliśmy  do  rozdysponowania  kwotę  100 000  zł.  Rozdysponowaliśmy  kwotę  40 000  zł.
Zostały nam pieniądze na placówkę wsparcia dziennego. Żadna organizacja pozarządowa nie
chciała nie chciała się podjąć prowadzenia placówki wsparcia dziennego.

Do pkt 20. 

Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  jest  sprawozdanie  z
realizacji  Miejskiego Programu Profilaktyki  i  Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i
Przeciwdziałania Narkomanii Miasta Sejny w roku 2021.

Radni nie wnieśli uwag do w/w sprawozdania.

Pani Ewelina Luto – Pełnomocnik Burmistrza – przedstawiła i omówiła sprawozdanie:
Plan wydatków na rok 2021 wynosił: 350.000,00 zł, w tym: • dot. zwalczania narkomanii –
40.000,00 zł • dot. przeciwdziałania alkoholizmowi – 310.000,00 zł.

Radny Stanisław Bulwin: Ile Miasto zyskało z wydanych koncesji na alkohol?

Pani Ewelina Luto – Pełnomocnik Burmistrza: ok. 338 700 zł.

Do pkt 21. 



Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji  Oświaty,  Spraw Socjalnych, Zdrowia,
Sportu  i  Kultury  -  przystępuje  do  kolejnego  punktu  obrad,  którym  są  sprawy  różne.
1.Poinformował, że końca kwietnia należy złożyć oświadczenia majątkowe.

Przewodnicząca Rady Miasta przedstawiła pisma, które wpłynęły do Rady:

2.Uchwała  Nr  5/92/2022  RIO rozpatrzenie  postępowania  nadzorczego uchwały  Nr
XXXVI/273/22 w sprawie zmian w WPF.: uwagi zostały uwzględnione w projekcie
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej.
3.Uchwała  Nr  5/91/2022  RIO rozpatrzenie  postępowania  nadzorczego uchwały  Nr
XXXVI/274/22  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta  Sejny:  uwagi  zostały
uwzględnione w projekcie  uchwały w sprawie zmian w budżecie  Miasta  Sejny na
2022 rok.
3.Informacja  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  utworzenie  spółki  MT-Pharma  i
umorzenie  postępowania  w  stosunku  do  tej  uchwały  na  podstawie  pisma  do
Wojewody, z uwagami, Radnego Mariana Auron. 
4.Wsparcie dla Ukrainy – zmiany nazwy ulic: w związku z wojną na Ukrainie prośba
o przygotowanie uchwały wprowadzenia na terenie Państwa miast nowych nazw ulic.
5.Apel  Rady  Powiatu  w  Wieluniu:  W związku  z  agresją  Federacji  Rosyjskiej  na
Ukrainie Rada Powiatu w Wieluniu podjęła uchwałę wyrażającą dezaprobatę.
6.Konsultacje  społeczne  programu  ochrony  powietrza  na  Podlasiu  -  nadawca
Ogólnopolskie Stowarzyszenie KOMINKI I PIECE.

      7.Wpłynęła Analiza poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli.
8.  Skarga Mariana Auron z dnia 19 marca 2022 r.  Skarga zostanie  skierowana do
Komisji  Skarg Wniosków i  Petycji.  Dotyczy zawarcia  przez  Burmistrza  umowy z
kancelarią prawną, która współpracowała przy tworzeniu spółki MT-Pharma.
9. Oferta  kupna  działki  nr  858.  Wniosek  zostanie  skierowany  do  Komisji  Skarg
Wniosków i Petycji do rozpatrzenia wg właściwości.                                    

Do pkt 21.
 

Po wyczerpaniu tematów  Pan Bogusław Sojko – Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury zamknął wspólne posiedzenie Komisji Stałych. 

Przewodniczący Komisji Oświaty,
Spraw Socjalnych, Zdrowia, Sportu i Kultury

/-/ Bogusław Sojko
Protokołowała:



Danuta Wilkialis


